Date: / / 2023 / / 2023 / التاريخ: / / 2023

المحترمون

الساده/شركة الكهرباء والماء القطرية الدوحة قطر

MS/ Qatar Electricity and Water Company Doha, Qatar

طلب الترشئح لعضوية مجلس الإدارة (عضو غير مستقل)

Application for Board of Director Membership Election (Non-independent)

We would like to submit the application of Mr.	يرجى التكرم بقبول طلب ترشيح السيد /
Candidate's Name:	أسم المرشح:
ID Number:	رقم البطاقة الشخصية:
As a representative of our company described below to be elected for the membership of the Board of Directors as Non-independent member for the next three years period, Please note that all the requirements and conditions of Commercial Companies Law, Corporate governance regulation and the company's Articles of Association are met . Please find enclosed the required documents. And Yours sincerely,,,	ممثلاً عن شركتنا المذكورة ادناه للترشح لعضوية مجلس الإدارة عضواً غير مستقل وذلك لفترة السنوات الثلاث القادمة علماً بأن كافة الشروط المطلوبة متوافرة وفق ما هو محدد بقانون الشركات التجارية ونظام حوكمة الشركات المدرجة بالسوق الرئيسية والنظام الأساسي للشركة، وتجدون مرفقاً المستندات المطلوبة
Company Details : Company's Name : Name & Signature:	بيانات الجهة الرشحة: اسم الجهة: الاسم و التوقيع:
Attachments: 1. A copy of the identity card or passport for non-Qataris.	المرفق ــــات: 1. صورة البطاقة الشخصية أو جواز السفر لغير القطري.

- 2. A copy of official corporate documents in case of his capacity as a representative of one of the corporate persons.
- 3. A certificate of good conduct and behavior, or the candidate's acknowledgment to submit the same when announcing been elected.
- 4. Share ownership certificate issued by Central Depository Company (not less than 2,200,000 shares).
- 5. Acknowledgment by the candidate of allocating shares for freezing as a security on the date specified by law.
- 6. The candidate's acknowledgment not to combine positions as stipulated in Article (98) of the Companies Law.
- صورة من الاوراق الرسمية للجهة التي يمثلها في حالة تقديم الطلب ممثلاً لجهة اعتبارية.
 - 3. شهادة حسن سير وسلوك ، أو إقرار المرشح بتقديمها عند اعلان فوزه.
 - شهادة ملكية الأسهم من شركة الإيداع المركزي
 (لا يقل عن 2,200,000 سهم).
 - 5. اقرار المرشح بايداع أسهم الضمان في الموعد المحدد قانوناً.
 - اقرار المرشح بعدم الجمع بين المناصب المنصوص عليها بالمادة (98)
 من قانون الشركات.